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.

Description Unit Quantity
Unit Price

Cost Remarks

Tile and paint works (Floors and walls) -$                

Example: Paint whole room: primer undercoat finished coat 
m2 1 2.00$              

Supply and application of priming coat and 2 coats of immllution paint. All works have to be executed

after scrubbing the existing paint completely, filling holes and cracks by putty or plastering if needed. For

some parts of internal walls.

1

-$                

Provide and install local made ceramic foor tiles (tile size should be specified by length and width) work

includes all the materials needed.
1

-$                

Carpentry Works(Doors/windows) -$                

Provide and install internal wood door. Approximate size  Complete with frame and all other accessories. 1

-$                

Repair wood doors of any size and kind, work to include all required materials, lock, wood, glue, screws,

hinges, nails, repair frame and architrave complete with painting.
1

-$                

provide and install gypsum board partitions.The partitioning wall should be composed of 2 layers of

gypsum and should be reinforced internally with wooden studs. Works include all accessories,materials

and tools needed to finalize the work.

1

Provide and install plastic accordion door.Origin and quality to be approved - European standard or 

equivalent 5 to 6 plies for 90 cm. (width and height)
1

-$                

Metal /Aluminium ( Doors/Windows…..) -$                

1
-$                

1
-$                

1
-$                

Checked by:

Signature:

Date:

صيانة باب حديد جرار 

)غال-قفل - مسكات (ملم سماكة مع كل ما يلزم من اكسسورات 10ملم او 8 )عرض و ارتفاع(تركيب باب  محل اساسي زجاج  سادة 

وكل ما يلزم من اكسسوارات )    tempered glass ملم 10 او 8 و6سماكة     ( )عرض و ارتفاع(تقديم و تركيب واجهات المنيوم مع الزجاج سادة  

NOTE: The details mentioned below are able to be adjusted based on each SME needs

NOTE: The details mentioned below are able to be adjusted based on each SME needs

تصليح و صيانة باب خشب موجود اي نوع او حجم بالاضافه الى كل    ما يحتاج من 

مواد مع حواجب وغال ومسكات ودهان عند اللزوم

 سم عرض90 شفرات كل 9 الى 6 تركيب باب اؤكرديون  اوروبي النوعيه من 

دهان الجدران الداخلية وجه اساس ووجهين عادي بشكل جيد مع الحف جيدا و تسكير 

التفسخات و الثقوب باستخدام المعجونة و ازالة الاوساخ من على الجزء المراد دهنه قبل 

.اعمال الدهن

تامين و تنفيد بلاط سيراميك بوضع طبقة من الطين وفرشة من الرمل تحته وتتضمن 

الترويب وكل ما تتطلب من مواد ولوازم اساسية

سم و 10لتقسيم المحل بسماكة  )عرض و ارتفاع(تزويد و تركيب حيط من الجيبسم بورد

يجب ان يتكون الحائط من طبقتين من الواح الجفصين و ان يتدعم داخليا بقواطع خشبية 

.العمل يتضمن تامين جميع الاكسسوارات والمواد والعدة اللازمة لانهاء العمل. عامودية

مع حواجب و دهان و كل  )العرض  و الارتفاع ( تركيب باب خشب داخلي 

الاكسسورات اللازمة

وصف 


